

« PERPIGNAN : LA CHARMANTE VILLE MÉDITERRANÉENNE »



crédit Service photos

Nichée entre la mer Méditerranée et les Pyrénées, Perpignan est véritablement le « Centre du monde », comme l'a proclamé le surréaliste Salvador Dali.

PERPIGNAN CENTRE DU MONDE

Laissez-vous séduire par les saveurs, les parfums et les couleurs de cette ville méditerranéenne unique et charmante du sud de la France. Flânez entre art gothique et art déco, du Moyen Âge à la Belle Époque et aux « années folles » et visitez la cathédrale, la Loge de Mer, l'hôtel Pams, le palais des rois de Majorque et le musée d'art Hyacinthe Rigaud.



PALAIS DES ROIS DE MAJORQUE

Situé au cœur de Perpignan, ce palais du XIII^e siècle fut pendant près d'un siècle le centre de l'éphémère royaume de Majorque. Sa construction, achevée après 1300 dans le style gothique, rappelle le statut de Perpignan en tant que centre économique, politique et culturel du monde méditerranéen médiéval.



PETIT DEJEUNER SUR LA TERRASSE DES GALERIES LAFAYETTE

Profitez du panorama de Perpignan depuis la terrasse des Galeries Lafayette ou d'une pause gourmande aux Halles Vauban situées au cœur de la ville.

1^{er} janvier - 31 mai / 1^{er} octobre - 31 décembre
Du mardi au dimanche de 11h à 17h30
1^{er} juin - 30 septembre
Tous les jours de 10h30 à 19h

MUSEE RIGAUD

Le musée Rigaud est installé dans deux hôtels particuliers du centre-ville. Après sa rénovation et son agrandissement en 2017, les collections présentent un panorama de l'histoire de Perpignan du XV^e au XX^e siècle.

VISITES GUIDEES SUR LE THEME DE LA VILLE - EXPLORATION DU CENTRE HISTORIQUE

Du Castillet à la place de la Loge, de la cathédrale Saint-Jean-Baptiste à la Casa Xanxo... Une introduction indispensable à la richesse du patrimoine perpignanais.

OENOTOURISME, DÉGUSTATION

Concernant l'organisation de dégustation à bord ou dans les domaines, contacter Nicolas Menoury de Catalan Wine Escape et ses formules clés en main à destination des pros et des particuliers.
nicolas@catalan-wine-escape.com
www.catalan-wine-escape.com



« PERPIGNAN: THE CHARMING MEDITERRANEAN CITY »



crédit Service photos

Nestled between the Mediterranean Sea and the Pyrenees, Perpignan is truly the «Center of the World», as the surrealist Salvador Dali proclaimed

PERPIGNAN CENTER OF THE WORLD

Let yourself be seduced by the flavors, scents and colors of this unique and charming Mediterranean city in the south of France. Stroll between gothic and art deco, from the Middle Ages to the Belle Époque and the «Roaring Twenties» and visit the cathedral, the Loge de Mer, the Hôtel Pams, the Palace of the Kings of Majorca and the Hyacinthe Rigaud art museum.



PALACE OF THE KINGS OF MAJORCA

Located in the heart of Perpignan, this 13th century palace was for nearly a century the center of the short-lived kingdom of Majorca. Its construction, completed after 1300 in the Gothic style, is a reminder of Perpignan's status as an economic, political and cultural center of the medieval Mediterranean world.



BREAKFAST ON THE TERRACE OF GALERIES LAFAYETTE

Enjoy the panorama of Perpignan from the terrace of Galeries Lafayette or a gourmet break at the Halles Vauban located in the heart of the city.

From the 15th to the 20th century.
January 1 - May 31 / October 1 - December 31
Tuesday to Sunday from 11 am to 5:30pm
June 1st - September 30th
Every day from 10:30 am to 7 pm

RIGAUD MUSEUM

The Rigaud Museum is housed in two private mansions in the city center.

After its renovation and expansion in 2017, the collections present a panorama of the history of Perpignan



GUIDED TOURS ON THE THEME OF THE CITY - EXPLORATION OF THE HISTORICAL CENTER

From the Castillet to the Place de la Loge, from the Saint-Jean-Baptiste cathedral to the Casa Xanxo... An essential introduction to the richness of Perpignan's heritage.

WINE TOURISM, TASTING

Regarding the organization of tasting on board or in the domains, contact Nicolas Menoury of Catalan Wine Escape and its turnkey formulas for pros and individuals.

nicolas@catalan-wine-escape.com
www.catalan-wine-escape.com